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OR.Oz.0022.37.2021 

PROTOKÓŁ NR  176/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 30 lipca 2021 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.3. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2021 r. 

5.4. Informacja na temat stanu realizacji inwestycji i remontów w Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do 

samochodu i na remont dachu – zajęcie stanowiska. 

5.6. Rozliczenie wydatków ponoszonych na działalność Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim za okres od stycznia do maja 

2021 r.  

5.7. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim   

o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” 

i umowy inspektorem nadzoru inwestorskiego. 

5.8. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  dotyczące 

realizacji zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę  

i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową skrzyżowania 

typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 12:00. 
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą dwie członkinie 

Zarządu Powiatu. Pan Adam Potaczek Wicestarosta Aleksandrowski nie uczestniczy  

w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 174/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 lipca 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 174/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 26 lipca 2021 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 175/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 lipca 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 175/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 27 lipca 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Wnoszę o uzupełnienie porządku o punkty: 

5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do 

samochodu i na remont dachu – zajęcie stanowiska. 
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5.6. Rozliczenie wydatków ponoszonych na działalność Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim za okres od stycznia do maja 

2021 r.  

5.7. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim   

o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” 

i umowy inspektorem nadzoru inwestorskiego. 

5.8. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  dotyczące 

realizacji zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę  

i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową skrzyżowania 

typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji 

oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zmniejszenie o kwotę 7.613 zł w tym: 

1) dz. 855 – Rodzina, rozdz. 85504, §2110 – zmniejszenie dotacji celowej o kwotę 28.500 zł 

w związku w wejściem w życie w dniu 6 lipca 2021 r. rozporządzenia Prezesa Rady 

Ministrów z dnia 2 lipca 2021 r. w sprawie przeniesienia planowanych wydatków 

budżetowych określonych w ustawie budżetowej na rok 2021 (Dz.U.2021.1217). 

Zmniejszenia dokonano na podstawie  decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

z 8 lipca 2021 r.; 
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2) dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85321, §2110 – 

zwiększenie dotacji celowej o kwotę 13.000 zł z przeznaczeniem na finansowanie zadań  

w zakresie orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności oraz realizację 

karty parkingowej. Zwiększenia dokonano na podstawie  decyzji Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego z 1 lipca 2021 r.; 

3) dz. 852 – Pomoc społeczna, rozdz. 85203, § 2110 – zwiększenie dotacji celowej o kwotę 

7.887 zł z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, stosownie do art. 18 ust. 1 pkt 5 i ust. 2, art. 20 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 oraz  

art. 51c ust. 5 ustawy o pomocy społecznej, w związku z działaniem 3.2 wynikającym  

z Programu kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem” – rezerwa celowa cz. 83,  

poz. 33 ustawy budżetowej na 2021 r. 

Wydatki – ogółem zmniejszenie o kwotę 7.613 zł. Po stronie wydatkowej dokonano zmian 

zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji. Pozostałych zmian dokonano  

w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

uwzględniono wnioski związane z przesunięciami w planach finansowych jednostek 

umożliwiając w ten sposób bieżące ich funkcjonowanie. Wnioski zostały złożone przez: 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z/s w Odolionie; 

Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim; Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim; Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim; Dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Dzisiaj przedłożony został Zarządowi Powiatu drugi zmieniony projekt uchwały, który 

uwzględnia wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, który dopiero w dniu 

dzisiejszym wpłynął, a dotyczy przesunięcia środków finansowych w wysokości 70.000 zł  

z zakupu materiałów i wyposażenia na zakup usług remontowych. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

W związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu koniecznym jest dokonanie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 

2021 r. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja o wykonaniu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2021 r. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2021 r. jesteśmy zobowiązani umieścić w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Informacja ta zawiera wszystkie dane ze sprawozdań czyli m.in.: wykonanie dochodów  

i wydatków, wysokość nadwyżki budżetowej, wykaz udzielonych poręczeń i gwarancji, 

umorzeń. 
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Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2021 r.  

i podać ją do publicznej wiadomości. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2021 r. i postanowił podać ją do publicznej wiadomości. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2021 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Informacja na temat stanu realizacji inwestycji i remontów w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Informacja na temat stanu realizacji 

inwestycji i remontów w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Dochodziły do nas informacje, że środki zabezpieczone w budżecie dla SPS Nr 4 mogą nie 

być wykorzystane w bieżącym roku ze względu na jakieś problemy, dlatego wystąpiliśmy do 

Dyrektora SPS Nr 4 o przedstawienie zaangażowania tych środków i informację na jakim 

etapie jest realizacja zaplanowanych inwestycji i remontów. Taką odpowiedź uzyskaliśmy.  

 

Pani Paulina Smykowska – generalnie, na ten moment pani Dyrektor nie widzi problemów. 

Może nie zdążyć do końca wakacji wykonać tych inwestycji, ale twierdzi, że zrobi to  

we wrześniu lub w październiku. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w przedłożonej informacji brak jest dat wykonania 

poszczególnych zadań. Wpisane są daty tych rzeczy, które już się zadziały, a nie wpisane są 

tych, które się zadzieją. Nie można podawać informacji, że coś nastąpi w najbliższym czasie, 

należy podać planowany termin, konkretne daty.  

 

Pani Lidia Tokarska – będziemy to monitorować.   

 

Pani Paulina Smykowska - poprosimy Dyrektora o przedstawienie kolejnej informacji  

w tym zakresie na początku września. 

 

Pani Lidia Tokarska – można wystąpić o informację na koniec sierpnia. Jeszcze przed 

rozpoczęciem roku poprosimy panią Dyrektor o przedstawienie Zarządowi informacji. 

Będziemy cały czas sprawdzać stan realizacji remontów i inwestycji w SPS Nr 4. 
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Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat stanu realizacji inwestycji i remontów w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat stanu realizacji inwestycji i remontów w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 28 lipca 2021 r. znak: PS.4324.19.2021 wraz z informacją 

Dyrektora  Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 lipca 

2021 r. na temat stanu realizacji inwestycji i remontów w Szkole Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na garaż  

do samochodu i na remont dachu – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu finansowego z przeznaczeniem na adaptację 

pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu i na remont dachu. 

Dyrektor DPS informuje, że obecna wartość kosztorysowa wynosi 107.000 zł, a 

zabezpieczono w budżecie 50.000 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeżeli chodzi o remont to jest 107.000 zł. Mamy tu zarówno 

inwestycje adaptację stodoły na garaż, na którą mamy zabezpieczone 60.000 zł i na remont 

dachu, gdzie mamy zabezpieczone 43.000 zł. Dyrektor wnioskuje o 50.000 zł na inwestycje i 

dodatkowe środki na remonty. W uchwale zmieniającej budżet podjętej przez Zarząd w dniu 

dzisiejszym było przesunięcie 70.000 zł z innych paragrafów na remonty. Proponuję, żeby 

Zarząd Powiatu wystąpił do Rady o zwiększenie środków na ten cel. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przychylam się do tego wniosku. Jest to zadanie, które zrealizować 

trzeba, nie ma wyjścia. W świetle rosnących cen materiałów budowlanych może się okazać, 

że za trzy miesiące ceny będą wyższe. 
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Pan Mariusz Możdżeń – rozmawiałem z księgową, uzgodniłem, że 50.000 zł na remont 

znajdą w swoim planie finansowym i musielibyśmy dołożyć 20.000 zł, natomiast  

na inwestycje musielibyśmy dołożyć 50.000 zł. Łącznie 70.000 zł. Ważność dokumentacji  

i wydanych pozwoleń przypada na obecny rok. 

  

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z wnioskiem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu  

i na remont dachu, proponuję wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie 

planu finansowego DPS o 70.000 zł z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na 

garaż i na remont dachu oraz wskazać źródło pokrycia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie o zwiększenie planu finansowego z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia 

stodoły na garaż do samochodu i na remont dachu, postanowił wystąpić  

do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego DPS o 70.000 zł  

z przeznaczeniem na adaptację pomieszczenia stodoły na garaż i na remont dachu oraz 

wskazać źródło pokrycia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie z dnia 29 lipca 2021 r. znak: 

A.F.0223/1717/2021 o zwiększenie planu finansowego z przeznaczeniem na adaptację 

pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu i na remont dachu, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Rozliczenie wydatków ponoszonych na działalność Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim za okres od stycznia  

do maja 2021 r.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Rozliczenie wydatków ponoszonych  

na działalność Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim za okres od stycznia do maja 2021 r.  

Dyrektor LO Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim przedstawił 

zestawienie wydatków ponoszonych na działalność Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa 

Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim, o które Zarząd prosił.  

Proszę Sekretarza Powiatu o omówienie tematu. 
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Pani Paulina Smykowska – na Zarząd przedłożone zostało tylko zestawienie wydatków, do 

tego są jeszcze kserokopie faktur. Analizujemy całą tę dokumentację. Wstępnie z tej analizy 

wynika, że środki z dotacji, które były przez pierwsze trzy miesiące pokrywały większość, a 

w zasadzie całość wydatków liceum, natomiast kwiecień, maj zabrakło na wynagrodzenia, a 

w zasadzie na składki ZUS. W tej chwili przeliczamy i sprawdzamy jakie mamy możliwości 

zwiększenia dotacji. Zwiększenie dotacji jest to decyzja Rady Powiatu. Organ stanowiący 

podejmuje uchwałę o zwiększeniu dotacji. Żeby zwiększyć dotację trzeba określić udział 

procentowy, o ile zwiększamy dotację. Tak robią inne samorządy. Dlatego musimy przeliczyć 

to co zostało już wypłacone, jaka kwota będzie wypłacana. Plan finansowy liceum wynosi na 

ten moment 2.700.000 zł. Według dotacji, która jest w tej chwili wypłacana, w całości nie 

zostanie wykorzystana. Proponowałabym szczegółowo rozliczyć całą dotację, przeanalizować 

nasz budżet, czy mieścimy się w planie, czy będzie trzeba coś dołożyć i wtedy przygotować 

projekt uchwały Rady Powiatu. Różne są uchwały, jest zwiększenie o 1%, o 2%, o 3%. 

W tej chwili poinformujemy Dyrektora LO Towarzystwa Salezjańskiego, że trwają prace, że 

Zarząd analizuje wydatki liceum.    

 

Pani Lidia Tokarska – np. gdyby dotacja zwiększona była o 2% to wówczas wynosiłaby 

102%, ponieważ 100% dotacji, która prawnie przysługuje, wypłacamy.  

 

Pani Paulina Smykowska – gdyby Rada Powiatu we wrześniu podjęła decyzję  

o zwiększeniu kwoty dotacji to i tak ta kwota zwiększonej dotacji wypłacana by była od 

września, od momentu podjęcia decyzji przez Radę. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – co to są inne źródła, które wykazane są w zestawieniu? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiem. Organ prowadzący przekazał w ciągu tych 5 miesięcy 

18.450 zł. Natomiast 68.101,09 zł to jest kwota z innych źródeł. Dotacja wykorzystywana jest 

w całości.  

 

Pani Lidia Tokarska  – analizujemy rozliczenie, widzimy potrzebę zwiększenia dotacji, żeby 

zapewnić środki na wynagrodzenia, ich większej części, natomiast dokładne dane 

przedstawimy Radzie i przedłożymy stosowny projekt uchwały. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pod warunkiem, że Rada wyrazi zgodę na zwiększenie 

dotacji. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, Rada Powiatu podejmuje uchwałę w tym zakresie, bo to są 

środki finansowe. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu 

się z przedłożonym rozliczeniem wydatków ponoszonych na działalność Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim za okres od 

stycznia do maja 2021 r., proponuję polecić Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu dokonanie szczegółowej analizy wydatków szkoły, 
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sprawdzenia możliwości finansowych powiatu w celu ewentualnego zwiększenia kwoty 

dotacji i przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwiększenia dotacji  

dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z przedłożonym rozliczeniem wydatków ponoszonych  

na działalność Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim za okres od stycznia do maja 2021 r., polecił Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dokonanie szczegółowej analizy wydatków szkoły, 

sprawdzenia możliwości finansowych powiatu w celu ewentualnego zwiększenia kwoty dotacji 

i przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwiększenia dotacji  

dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 30 lipca 2021 r. znak: PS.3032.6.1.2021 wraz z przesłanym 

przez Dyrektora LO Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim dnia 7 lipca 

2021 r. rozliczeniem wydatków ponoszonych na działalność Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim za okres od stycznia do maja  

2021 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim   

o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 

12+173,50 – etap I” i umowy inspektorem nadzoru inwestorskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku  

od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” i umowy inspektorem nadzoru inwestorskiego. 

Z przedłożonej przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych informacji wynika, że zawarto 

umowę z wykonawcą robót budowlanych Firmą Inżynieryjno – Drogową DROGTOM  

Sp. z o.o.  na kwotę  brutto 1.967.052,13 zł i umowę z inspektorem nadzoru inwestorskiego 

„Profil Drogi i Mosty Andrzej Stachowicz” na kwotę brutto 3.997,50 zł. Dodatkowe koszty 

to: aktualizacja kosztorysu inwestorskiego 1.476 zł i tablice informacyjne 2.056,56 zł. 

Całkowity koszt brutto inwestycji  1.974.582,19 zł.  Na realizację tego zadania otrzymamy 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 985.524 zł i z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych pozyskaliśmy 1.000.000 zł.  

Przy tym zadaniu mieliśmy zabezpieczone środki w budżecie na wkład własny i dodatkowo 

Gmina Bądkowo deklarowała udzielenie dotacji w wysokości 31% kosztów realizacji zadania 

poniesionych przez powiat. W związku z tym, że całość zadania sfinansowana będzie  
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ze środków  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, środki zabezpieczone na wkład własny w kwocie 244.950 zł nie będą 

wykorzystane, Dyrektor ZDP wnioskuje o przeznaczenie tych środków na zakup niezbędnego 

sprzętu tj. ciągnika o mocy w przedziale 90- - 100 KM wraz z osprzętem.  To jest sprzęt,  

o który Dyrektor wnioskował wiele miesięcy temu. Jest teraz okazja, żeby ten ciągnik kupić, 

środki są zabezpieczone w budżecie. Ciągnik będzie wykorzystywany do letniego i zimowego 

utrzymania pasa drogowego. Dyrektor informuje, że Zarząd Dróg Powiatowych dysponuje 

wyeksploatowanym, uszkodzonym ciągnikiem  URSUS 4512, który ma już 30 lat, rok 

produkcji 1991. Dlatego zasadnym jest zakup nowego ciągnika. Dyrektor zgłasza kolejne 

potrzeby jeśli chodzi o zakup sprzętu ale musimy na razie z tym się wstrzymać, rozpoznać 

możliwości finansowe. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeśli uda się sprzedać stary sprzęt to może ZDP z tego tytułu 

uzyskać ok. 60 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku  

od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” i umowy z inspektorem nadzoru 

inwestorskiego. W związku z pozyskaniem dofinansowania do realizacji przedmiotowego 

zadania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych proponuję: 

1) wystąpić do Rady Powiatu o przeznaczenie zaplanowanych w budżecie powiatu środków  

na wkład własny w kwocie 244.950 zł, które nie będą wykorzystane, na zakup ciągnika 

wraz z osprzętem dla Zarządu Dróg Powiatowych, 

2) poinformować Wójta Gminy Bądkowo, że dziękujemy za pomoc przy realizacji 

przebudowy tej drogi,  że Powiat Aleksandrowski rezygnuje z deklarowanej przez Gminę 

kwoty dotacji celowej na realizację przedmiotowego zadania i wnieść o rozważenie 

przeznaczenia tych środków na wykonanie dokumentacji na remont drogi powiatowej  

nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo, o co wnosił Przewodniczący Rady Gminy Bądkowo, a 

w przyszłości udzielenie dotacji z przeznaczeniem na realizację tego zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim  o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” i umowy z inspektorem nadzoru inwestorskiego.  

Zarząd Powiatu, w związku z pozyskaniem dofinansowania do realizacji przedmiotowego 

zadania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

postanowił: 
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1) wystąpić do Rady Powiatu o przeznaczenie zaplanowanych w budżecie powiatu środków  

na wkład własny w kwocie 244.950 zł, które nie będą wykorzystane, na zakup ciągnika 

wraz z osprzętem dla Zarządu Dróg Powiatowych, 

2) poinformować Wójta Gminy Bądkowo, że Powiat Aleksandrowski rezygnuje z deklarowanej 

przez Gminę kwoty dotacji celowej na realizację przedmiotowego zadania i wnieść  

o rozważenie przeznaczenia tych środków na wykonanie dokumentacji na remont drogi 

powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo, o co wnosił Przewodniczący Rady Gminy 

Bądkowo, a w przyszłości udzielenie dotacji z przeznaczeniem na realizację tego zadania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

29 lipca 2021 r. znak: DUDiM.072.19.2021  o zawarciu umowy z wykonawcą na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku  

od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” i umowy inspektorem nadzoru inwestorskiego, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

dotyczące realizacji zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej  

na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  dotyczące realizacji zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w załączeniu przedkłada opinię 

radcy prawnego z realizacji przedmiotowego zadania, jednocześnie w celu dokończenia 

wygasłej umowy zwraca się o wyrażenie zgody na zawarcie nowej umowy z ostatecznym 

terminem wykonania do 28 lutego 2022 r. Dodatkowo nadmienia, że koszt całkowity zadania 

nie ulegnie zmianie. Wykonawca Neox Sp. z o.o. zobowiązał się do wykonania wszelkich 

niewykonanych prac w ramach wygasłej umowy za kwotę niewykorzystaną to jest  

35.350,20 zł brutto. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – taka kwota jest zabezpieczona w budżecie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – wiele czynników złożyło się na to, że ta dokumentacja nie jest do tej 

pory wykonana, o czym dowiadujemy się z przedłożonej opinii.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 
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Kujawskim  dotyczącą realizacji zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na 

rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim  dotyczącą realizacji zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  z dnia 30 lipca 

2021 r. znak: DUDiM.071.21.2021 dotyczące realizacji zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych.  

Wpłynęło pismo od mieszkańców bloku przy ulicy Kościuszki w Nieszawie w sprawie znaku 

zakazu zatrzymywania się przy ulicy Kościuszki w Nieszawie i zmiany w organizacji ruchu 

drogowego na tej ulicy. Określone to zostało jako protest w sprawie ustanowienia zakazu 

zatrzymywania przy ul. Kościuszki w Nieszawie oraz postulat dokonania pozytywnych zmian 

w organizacji ruchu drogowego przy ul. Kościuszki. Sprawdziliśmy to, na dzień dzisiejszy nie 

wpłynął do nas wniosek o zmianę organizacji ruchu w zakresie przedstawionym przez 

mieszkańców i żadna decyzja w tym zakresie nie została podjęta. W odpowiedzi  

na przedmiotowe pismo, poinformowałam zainteresowanych, że organem zarządzającym 

ruchem na drogach gminnych i powiatowych jest starosta i do jego kompetencji należy 

rozpatrywanie i zatwierdzanie organizacji ruchu na podstawie złożonych projektów,  

po dokonaniu oceny proponowanej organizacji w zakresie zgodności z obowiązującymi 

przepisami, bezpieczeństwem ruchu drogowego, jak również jej efektywności. Natomiast, 

odnosząc się do ewentualnych zmian w organizacji ruchu na ulicy Kościuszki w Nieszawie, 

do Starosty Aleksandrowskiego nie wpłynął wniosek o zatwierdzenie projektu zmian  

w organizacji ruchu, wobec czego nie wydano zatwierdzenia takich zmian. W tej sprawie 

wyjaśnień udzielił również Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z pismem mieszkańców bloku przy ulicy Kościuszki w Nieszawie z dnia  

28 czerwca 2021 r. w sprawie znaku zakazu zatrzymywania się przy ulicy Kościuszki  

w Nieszawie i zmiany w organizacji ruchu drogowego na tej ulicy oraz odpowiedzią 

udzieloną przez Starostę Aleksandrowskiego i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem mieszkańców bloku przy ulicy Kościuszki  

w Nieszawie z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie znaku zakazu zatrzymywania się przy ulicy 

Kościuszki w Nieszawie i zmiany w organizacji ruchu drogowego na tej ulicy oraz 

odpowiedzią udzieloną przez Starostę Aleksandrowskiego i Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo mieszkańców bloku przy ulicy Kościuszki w Nieszawie z dnia 28 czerwca 2021 r.  

w sprawie znaku zakazu zatrzymywania się przy ulicy Kościuszki w Nieszawie i zmiany  

w organizacji ruchu drogowego oraz pismo Starostę Aleksandrowskiego z dnia 27 lipca  

2021 r. znak: KT.Kn.7126.5.2021.PK i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 15 lipca 2021 r. znak: DUDiM. 407.13.2021  

w przedmiotowej sprawie, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pani Paulina Smykowska – w najbliższym czasie będziemy brali udział w Dożynkach 

Wojewódzkich 29 sierpnia, dostaliśmy zaproszenie z Urzędu Miasta w Ciechocinku  

do udziału w Pikniku Rodzinnym organizowanym nad Wisłą w Ciechocinku 21 sierpnia, 

gdzie planujemy wystawić stoisko, ewentualnie zorganizować warsztaty dla dzieci, szczegóły 

przedstawię w późniejszym terminie, bo z tym się również wiążą koszty. W związku z tym, 

wnoszę o wyrażenie zgody na zakup materiałów promocyjnych w postaci: lizaków  

(1.000 szt.), długopisów (500 szt.), smyczy (500 szt.) i kredek dla dzieci (300 szt.) za kwotę 

4.731 zł brutto. Środki finansowe są zabezpieczone na ten cel w budżecie powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję wyrazić zgodę na zakup materiałów promocyjnych  

w postaci: lizaków (1.000 szt.), długopisów (500 szt.), smyczy (500 szt.) i kredek dla dzieci 

(300 szt.) za kwotę 4.731 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na zakup materiałów promocyjnych w postaci: lizaków  

(1.000 szt.), długopisów (500 szt.), smyczy (500 szt.) i kredek dla dzieci (300 szt.) za kwotę 

4.731 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 12:25. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


